



- OIS is proud to announce an agreement with Unique Hydra on the supply and support of commercial diving equipment , this agreement includes the sales, support and rental of diving equipment.
- Unique Hydra is a leading manufacturer and supplier of marine and diving equipment to the oil and gas industry; there personnel have substantial experience in marine engineering, hyperbaric, military, defence and aerospace engineering.
- In the next few months rental assets will be available including chambers and L&R units.



- OIS est heureux de vous annoncer qu'un accord commercial a été signé avec Unique Hydra pour la fourniture d'équipement commercial de plongée. Cet accord inclut la vente, le support et la location d'équipements de plongée.
- Unique Hydra est un leader en matière de fabrication et fourniture de materiel de plongée pour les entreprises pétrolières; leur personnel a une grande experience dans l'engineering marin, hydraulique, militaire, ainsi que dans le secteur de la défense et de l'aérospatial.
- Dans les tous prochains mois, les équipements seront disponibles à la location, LARS et caissons inclus.



Unique **HYDRA**

A Unique Maritime Group Company

